

Canada

Canada maintains an active Trade Commissioner Service working in more than 125 locations throughout the world. For further information, contact the Commercial Service of the Canadian Embassy or High Commission in your country.

A full listing of the locations of Canadian Trade Commissions can be found on the Internet at the following website:

<http://www.infoexport.gc.ca>

In Ottawa, Canada, contact:

The Department of Foreign Affairs and International Trade Canada

Export Financing Division
125 Sussex Drive
Ottawa, Ontario
K1A 0H5

Tel: 613-995-7251

Fax: 613-943-1100

Industry Canada

Service Industries and Capital Projects Branch
235 Queen Street
Ottawa, Ontario
K1A 0H5

Tel: 613-954-2991

Fax: 613-952-9054

Website: <http://strategis.ic.gc.ca/c&e>

Le Canada est bien représenté par un Service de délégués commerciaux dans plus de 125 villes du monde entier. Pour en savoir plus, veuillez communiquer avec la section commerciale de l'ambassade ou du haut-commissariat du Canada dans votre pays.

Le site Internet <http://www.infoexport.gc.ca> donne un répertoire complet des adresses de toutes les missions commerciales du Canada.

À Ottawa (Canada), communiquez avec :

Affaires étrangères et Commerce international Canada

Direction du financement des exportations
125, promenade Sussex
Ottawa (Ontario)
K1A 0H5

Tél. : 613-995-7251

Télééc. : 613-943-1100

Industrie Canada

Direction générale du secteur des services et grands projets
235, rue Queen
Ottawa (Ontario)
K1A 0H5

Tél. : 613-954-2991

Télééc. : 613-952-9054

Site Internet : <http://strategis.ic.gc.ca/construction>

A publication of Industry Canada (Service Industries and Capital Projects Branch) and the Department of Foreign Affairs and International Trade Canada (Export Financing Division), in partnership with private sector sponsors.

Publié par Industrie Canada (Direction générale du secteur des services et grands projets) et le ministère des Affaires étrangères et du Commerce international (Direction du financement des exportations), en collaboration avec des commanditaires du secteur privé.

Cat. no. E2-169/1997

ISBN 0-662-62988-4

N° de cat. E2-169/1997

ISBN 0-662-62988-4